

Dear Parents/Guardians,

Alexandria Park Community School Junior homework centre is open every Wednesday afternoon between 3:15pm – 5pm in junior Library.

Yr3-7 students are welcome to come and do homework and assignments. Supervising teachers are available to help students with their work.

If your child wishes to attend the homework centre, please complete the following registration slip and return it to the school office.

.....

APCS Homework Centre

I give my child _____
[student name] of class _____ permission to attend Homework Centre on Wednesdays between 3:15pm and 5pm in Term 1, 2016. I will pick up my child from the centre or arrange own transport home at no later than 5pm.

Parent/Guardian signature:

尊敬的家长/监护人，

我校将于 2016 年第 1 学期每逢周三下午 3:15pm – 5pm 之间在小学图书馆里开展课余学习中心活动。学生必须于 3:30pm 之前到达学习中心。

欢迎 3-7 年级的同学们到中心来做功课，并利用图书馆的书籍资料做小组学习。本中心有监督值勤老师给学生辅导功课。

若您的孩子希望参加课余学习中心的活动，请将以下登记表填写好，并递交学校办公室。

.....

APCS 学校课余学习中心

我允许我的孩子_____ [学生姓名]

班级：_____在 2016 年 1 学期每周三下午 3:15pm - 5pm 参加课余学习中心的活动。我将最迟 5pm 来接走孩子或自我安排孩子回家。

家长/监护人签名:_____